Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada


(le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

November 5, 2015
For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following applications for leave to appeal.

Summaries of these cases are available at http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/5073/index.do. 


JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
[bookmark: _GoBack]
Le 5 novembre 2015
Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d’autorisation d’appel qui suivent. 

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/5073/index.do 



GRANTED WITHOUT COSTS / ACCORDÉES SANS DÉPENS

Dianna Louise Parsons et al. v. Her Majesty the Queen in Right of Ontario et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (36456)
(The motion for extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The applications for leave to appeal and to cross-appeal are granted without costs. The appeal and the cross-appeal are to be heard with Anita Endean, as representative plaintiff v. Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia et al. (35843). The parties are invited to file, within fifteen (15) days of the granting of leave, written submissions of not more than ten (10) pages regarding the role and status of Fund Counsel for Ontario, and in particular whether it should be an appellant rather than a respondent. / 
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. Les demandes d’autorisation d’appel et d’appel incident de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C57131, 2015 ONCA 158, daté du 13 mars 2015, sont accueillies sans dépens. L’appel et l’appel incident seront entendus avec Anita Endean, en sa qualité de représentante des demandeurs c. Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique et autre (35843). Les parties sont invitées à déposer dans les quinze (15) jours de l’autorisation d’appel des observations écrites d’au plus dix (10) pages quant au rôle et statut du Fund Counsel for Ontario, notamment quant à savoir si ce dernier devrait être appelant plutôt qu’intimé.)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

Anita Endean, as representative plaintiff v. Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) (35843)
(The motion for an extension of time to serve and file the response of the respondent Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia is granted.  The application for leave to appeal is granted without costs.  The appeal will be heard with Dianna Louise Parsons et al. v. Her Majesty the Queen in Right of Ontario et al. (36456). /
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la réponse de l’intimée Sa Majesté la Reine du chef de la province de la Colombie-Britannique est accueillie.  La demande d’autorisation d’appel est accueillie sans dépens.  Cet appel sera entendu avec Dianna Louise Parsons et autres c. Sa Majesté la Reine du chef de l’Ontario et autres (36456).)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

DISMISSED / REJETÉES 

Allan Jeffery Harris v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (36481)
(The motion for interim relief is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed for want of jurisdiction. / 
La requête pour mesure provisoire est rejetée. La demande d’autorisation d’appel est rejetée pour défaut de compétence.)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

Colleen Margaret Abbott v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (36483)
(The motion for interim relief is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed for want of jurisdiction. /
La requête pour mesure provisoire est rejetée. La demande d’autorisation d’appel est rejetée pour défaut de compétence.)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

Arthur Jackes v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (36519)
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The motion for interim relief is dismissed.  The application for leave to appeal is dismissed for want of jurisdiction. / 
La requête en prorogation de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie.  La requête pour mesure provisoire est rejetée.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée pour défaut de compétence.)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

Wojciech Jerry Krzyz v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (36560)
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The motion for interim relief is dismissed.  The application for leave to appeal is dismissed for want of jurisdiction. /
La requête en prorogation de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie.  La requête pour mesure provisoire est rejetée.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée pour défaut de compétence.)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

Urszula Krzyz v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (36561)
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted.  The motion for interim relief is dismissed.  The application for leave to appeal is dismissed for want of jurisdiction.
La requête en prorogation de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie.  La requête pour mesure provisoire est rejetée.  La demande d’autorisation d’appel est rejetée pour défaut de compétence.)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

Michael Joseph Wilson v. Her Majesty the Queen (B.C.) (Criminal) (By Leave) (36525)
Coram: McLachlin / Moldaver / Gascon

****

Michele Fiorilli v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) (36517)
Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

****

Jason Steven Philip v. Her Majesty the Queen (Alta.) (Criminal) (By Leave) (36512)
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed. /
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel est rejetée.)
Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

****

Wael Maged Badawy v. Ghada Hamdy Nafie (Alta.) (Civil) (By Leave) (36371)
Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

****

Robbie Richard Erasmo v. Attorney General of Canada (F.C.) (Criminal) (By Leave) (36510)
Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

****

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

AXA General Insurance v. Ian Tucker (N.L.) (Civil) (By Leave) (36492)
Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

****

Oda Kagimbi c. Procureur Général du Canada (C.F.) (Civile) (Autorisation) (36534)
(La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens. /
The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs.)
Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

****

Ariston Realty Corp. v. Elcarim Inc. et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (36325)
(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /
La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

****

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉE SANS DÉPENS

Dragoljub Milunovic c. Yves Bélanger et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (36553)
Coram: Abella / Karakatsanis / Brown

****
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